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Wtoctawek

Zwracam siq o informacje odnognie ilo5ci os6b zatrudnionych w Urzqdzie

Miasta w podziale na poszczeg6lne lata poczqwszy od roku 2O!5 do 2OI7'

Proszq r6wnie2 o podanie iloSci etat6w w w/w latach, ilo6ci um6w z

pracownikami na czas nieokreSlony w petnym wymiarze i czqstkowych oraz w

jakich wydziatach, referatach nastqpit wzrost i w jakiej iloici od 2015 roku .


